

Rx Crystal pemangkin kepada stemcell semulajadi

RxCrystal atau juga di panggil Rx-crystal ialah satu bahan elemen asas yang menggunakan sumber alam semulajadi seperti garam, gula dan air. Ianya di proses sehingga menjadi satu bentuk atau pola yang bertindak sebagai rujukan kepada **stemcell** (stem cell) atau sel tunjang untuk penjanaan sel seterusnya dan mampu melahirkan pelbagai jenis sel di dalam sistem badan manusia.



Mengikut kajian alamtologi, sel tunjang bertindak sepertimana air dan tidak mempunyai bentuk yang khusus. Proses kewujudan dan ketulenan sel tunjang masih lagi menjadi tanda tanya kepada ilmu perubatan masa kini dan kosnya terlalu tinggi.

Pada hakikatnya, pelbagai penyakit dapat di sembuhkan degan pengkajian alam semulajadi dan pengaplikasian proses sel tunjang (**stem cell**) itu sendiri.

Perubatan konvensional hanya menghapuskan simptom dan bukannya punca masalah. **Rx Crystal** bertindak sebagai proses pemetaan (agen rujukan) yang menjadi cermin untuk duplikasi menjana sel-sel baru. Pada peringkat awal, antigen/pola asing akan di

leraikan sepenuhnya. Kemudian, bahagian yang berfungsi akan bergabung untuk menghasilkan **stem cell** yang sihat.

Rx Crystal di hasilkan melalui dua proses yang di sebut, proses lerai dan proses gabung. Proses pengeluaran sel ini banyak bergantung kepada maklumat yang sampai ke stem cell. Sekiranya berlaku pencemaran “signal” – pemakanan tidak betul, udara tercemar, bahan-bahan toksik atau faktor genetik itu sendiri – maka **stem cell** juga akan mengeluarkan sel-sel yang tercemar. Sel yang tercemar inilah yang menyebabkan masalah kesihatan dan menyebabkan badan kita sakit dan membuatkan badan tidak mampu melawan penyakit.

Rx Crystal bertindak ke atas **stem cell**. **Stem cell** adalah ibu sel di dalam tulang sum sum. **Stem cell** mengeluarkan sel setiap hari dalam kuantiti yang banyak bagi menggantikan sel-sel yang sudah mati dalam tubuh badan.



Apakah fungsi utama **Rx Crystal** ?

Fungsi utama **Rx Crystal** adalah untuk memberikan “signal” semulajadi yang tidak tercemar kembali kepada stem cell dan sejurusnya melahirkan sel-sel baru yang sihat.

Terdapat banyak testimoni daripada pengguna yang telah sembuh dari penggunaan **Rx Crystal**, di antaranya :

Zainah Osman, 58 tahun dari Singapura yang mengalami tumor otak dan terdapat benjolan di kepala. Selepas 2 minggu mengamalkan **Rx Crystal** , benjolan telah mengecutkan.

Mazian, 28 tahun dari Johor pula mempunyai batu hempedu yang perlu di bedah telah di batalkan selepas sebulan menggunakan Rx Crystal. Setelah di scan di dapati ianya telah hancur dan tidak dapat lagi di kesan melalui scan radiologi.

Hajah Khumairah dari Selangor pula memberitahu yang suami beliau kemalangan dan mengalami keretakan tulang yang teruk serta tekanan darah tinggi yang meningkat naik. Selepas mengamalkan Rx Crystal keadaan suami beliau semakin pulih dan di benarkan keluar dari hospital.

Rachel Yip , 42 tahun dari Negeri Sembilan mengalami masalah batuk kronik selama berbulan-bulan. Setelah mengamalkan Rx Crystal selama 10 hari, batuk sudah hampir pulih seperti sediakala.

Terdapat banyak lagi testimoni produk yang telah di perolehi. **Jika anda berminat untuk mendapatkan produk Rx Crystal dan menyertai perniagaan Rxi sila klik di sini.**